
 

 

 ישיבת וועדת התקשרויות 13מס' פרוטוקול                            

  06/09/2020מיום                                               

 נוכחים: 
 , יו"ר ועדת התקשרויות, מהנדס המועצהסלאבן פנוביץ'

   , חברת וועדהגלית דמארי סקורקה, יועמ"ש למועצה     
 , חבר וועדה המועצה רמי אומיד, גזבר    
 

  מטרת הישיבה:

 וליווי  קונסטרוקציה תכנון עבור: נוסח הפנייה אושר, 12/20 פרוטוקול לפי 16.07.2020: ביום

 . גדרה קאנטרי /הספורט הקמת  מועדון

 הזוכה.   על  ולהחליט המחיר הצעות את  לבחון מנת על התכנסה הועדה

 מחיר שהתקבלו: הצעות

 : מציעים  7-ל פנייה תהנעש 23/07/2020 בתאריך
 ₪ לא כולל מע"מ 291,200 -סטאר מהנדסים  .1

 לא הגישו   -ירון שמעוני שחם מהנדסים .2

 ₪ לא כולל מע"מ  134,000 –י.ש למעי  .3

 ₪ לא כולל מע"מ  167,200 -רפי אנונו  .4

 לא הגיש   -רועי אסף .5

 ₪ לא כולל מע"מ  160,000 -אמי מתום .6

 ₪   165,000 -א.ל הנדסה .7
 

 שעברו את תנאי הסף :  טבלת ניקוד המציעים
 

 הערות שקלול  נק'(  20איכות )מקסימום  נק'(  80מחיר )מקסימום  מציע 
 לא ביצע פרויקטים דומים 50 0 50 סטאר מהנדסים

 לא ביצע פרויקטים דומים  80 0 80 י.ש למעי 
 ביצע פרויקטים דומים   70 10 60 רפי אנונו

 לא ביצעו פרויקטים דומים  70 0 70 אמי מתום
 ביצע פרויקטים דומים  80 10 70 א.ל הנדסה

 
 : החלטת חברי הועדה 

 הזהה הינם: רפי אנונו וא.ל הנדסה. והמציעים שקיבלו את הסכום הגבוה  2

לעומת  מאחר והם ביצעו בעבר עבודות דומות "א.ל הנדסה"הועדה מאשרת פה אחד את בחירת 

ע"י החברה המנהלת של  גם כמו כן, החברה  הומלצה  ל עבודות דומות. רפי אנונו שאינו ביצע כל

 לפרוטוקול זה(. נספח א' הפרויקט ) 

    

    

__________________               __________________               ___________________            

 דרמי אומי                  עו"ד גלית דמארי סקורקה,     מהנדס המועצה, לאבן פנוביץ' ס

 , חבר זבר המועצהג                , חברההיועצת המשפטיתקשרויות            יו"ר ועדת הת       

 
  :                                                                                                                            העתק

 גמליאל, ראש המועצה  יואל
 ליאור מדהלה, מנכ"ל המועצה 

 משתתפים


